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2 prosince, 2024

Doktor vypouští pravdy o COVIDu: „Všechno byla od
začátku lež“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/12/doktor-vypousti-pravdy-o-covidu-vsechno-byla-od-zacatku-lez-video

S tím jak se blíží nástup nové americké administrativy, se očekává i
oficiální vyšetřování celého podvodu. V té souvislosti se také
objevuje stále více hlasů, které veřejně přiznávají, že celý Covid byl
od začátku do konce jedna velká psychologická operace, jejímž
cílem bylo jednak ověřit ovladatelnost mas, ale také vnutit lidem
aplikaci škodlivých látek, kterým se zcela nesprávně říká „vakcíny.“

A zatímco u nás se stále propaguje dnes již asi 8. dávka a o covidu
se hovoří jako o strašlivé pandemii, v USA, kde je již zcela jiné
politické klima, se stále častěji rozkrývá pravda.

„Všechno byla lež od samého začátku. Asymptomatičtí lidé nemoc
nepřenášejí. Děti nebyly předzvěstí nemoci. Ve skutečnosti ne, jsou
jako přestávka na nemoc. Lockdowny byly fraškou. Roušky
nefungují, “ sdělil dr. Richard Urso.

„Někdy žertuji, když lidem říkám, že roušky fungují. Fungují asi
stejně jako plavky proti tomu, aby se při čůrání nedostala moč do
bazénu. Nejsou příliš efektivní. Takže to je jedna z těch věcí, které
byly, víte, fraška.

V podstatě všechno, co řekli, byla fraška. Vím, že se z toho stále
vzpamatováváme. Zrovna včera jsme vešli do lékárny a tam
inzerovali vakcíny proti COVID-19.

Pokud si chcete zničit imunitní systém, vezměte si vakcínu proti
COVID-19. Zničí to váš imunitní systém. Ve vašem těle se široce
distribuuje. Nelze ji rozložit, protože se jedná o geneticky
modifikovanou RNA.
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Existují kontaminanty, nečistoty související s procesem, jak je
obvykle nazývám, ale kontaminanty pro většinu lidí, které se z
vakcín nedostaly.

Léku, který jsem vynalezl, trvalo osm let, než jsme z něj dostali
nečistoty související s procesem. Je to těžké a věděl jsem, že to
bude problém hned na začátku, když se to snažili prosadit tak rychle,
protože nikdo nikdy nevyrobil tyto vakcíny v ničem větším než v
mixéru. To, co jsme měli, je ještě horší.

Do vakcíny dali promotor SV40, společnost Pfizer, která je v
posledních pěti desetiletích dobře známá tím, že váže P53 na
genom a způsobuje rakovinu. Oni to vědí.

To je opravdu velká zpráva, protože kontaminanty a nečistoty ve
vakcíně jsou velmi nebezpečné a jsou zde konstrukční nedostatky,
na které jsem právě poukázal.

Široká distribuce do mozku, kostní dřeně, vaječníků, varlat a
dlouhodobá produkce šest měsíců nebo déle v poslední studii,
kterou jsme provedli. Takže je o čem mluvit. Nenechávejte se
očkovat, pokud nechcete mít jen mizerný imunitní systém.

Myslím, že hlavní věcí je, že tyto vakcíny jsou nebezpečné. Obsahují
nečistoty související s procesem. Způsobují rakovinu, mrtvici, infarkt.

Údaje jsou jasné: v roce 2021 jsme zaznamenali o 40 % více úmrtí u
lidí mezi 18 až 64 lety. To jsou údaje, které nemůžeme ignorovat,
takže se prosím držte dál od vakcín.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 5]


